
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 21.11.2019 
 

Mødedato 

21.11.2019 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Thomas Brandt Pasgaard, Sabiha Pilakovic, Jeppe J Moos, Majbritt 

Skov Christensen, Oliver Vinkel,  
Fraværende 

Benjamin Thaysen, Tina Aandstad Sørensen, Jens Ove Dalby, Torben Steenholdt, Anja Haahr 

Larsen, Jane Brinch, 

 
Dato 

25.11.2019 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 30.10.2019 

 

 

3. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

4. Forslag til budget 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard 

 

 
Referatet blev godkendt.  

 

 

 

 

Formand:  

Formanden var ikke til stede. 

 

Elevråd: 

Intet nyt, 

 

Ledelse: 

De seneste tal fra CEPOS viser, at vi løfter vores elever med 0,4. I Vejle 

Kommune bliver vi kun overgået af Egtved Skole og K. Seligmanns Skole. På 

landsplan ligger vi som nr. 170 ud af 1414 skoler. Det er godt gået. 

 

3 firmaer er blevet bedt om at afgive tilbud på renovering af skolegården på Afd. 

Strandgade. 

 

 

På sidste møde bad bestyrelsen ledelsen om et overslag over, hvad det ville koste 

at udlevere en pc til alle elever. Det udarbejdede overslag viste en engangsudgift 

på 680.000 kr. og derefter en årlig driftsudgift på 225.000 kr. Bestyrelsen 

vurderede at den anslåede årlige driftsudgift måske var for optimistisk. Der var 

enighed om, at bibeholde den nuværende ordning, hvor de elever, der ikke selv 

har en pc, kan låne af skolen. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Nyt princip 

vedrørende 

mobiltelefoni 

 

 

6. Temaaften den 

5.12.2019 

 

 

 

 

 

7. Rekruttering af 

medlemmer til 

bestyrelsen 

 

 

8. Forældrehenvendel

ser 

 

 

9. Årshjul 

 

 

 

 

10. Mødet den 

9.12.2019 

 

 

11. Eventuelt 

 

 

Bestyrelsen ønskede følgende poster med i overvejelserne, når budgettet for 

2020 skal udarbejdes: 

 

 Opsætning af køleskabe til eleverne 

 Opsætning af vandautomater 

 Udsmykning af gangene 

 

 

Udkastet til nyt ”Princip for elevernes brug af mobiltelefoner i skoletiden” blev 

gennemgået. Ønsket er at sikre at eleverne er læringsparate og nærværende. 

Princippet blev godkendt. Efterfølgende udarbejdes et actioncard til personalet. 

 

 

Den 5.12.2019 afsluttes temaugen med et arrangement for forældre. 

Temaaftenen holdes på Afd. Damhaven fra kl. 17-19 og på Afd. Strandgade fra 

kl. 18-20. Det blev aftalt, at medlemmer fra bestyrelsen deltager med en bod på 

begge afdelinger. Skolen sørger for kaffe og småkager. Thomas og Sabiha tilbød 

at stå for boden på Afd. Damhaven.  

 

 

Der er valg til bestyrelsen i foråret 2020. Punktet vedr. rekruttering sættes på 

næste møde, da formanden var fraværende til mødet. 

 

 

 

Formanden var fraværende. 

 

 

 

Thomas Brandt Pasgaard præsenterede bestyrelsens nye årshjul. Der var stor ros 

fra den øvrige bestyrelse. Bestyrelsen ønskede, at årshjulet var synligt for alle 

forældre. Thomas og sekretæren prøver at finde en løsning hurtigst muligt. 

 

 

Mødet mandag den 9.12.2019 er sidste møde inden jul. Tradition tro holdes det 

som et kort møde med efterfølgende spisning. 

 

 

Intet 

 

 

Næste møde mandag den 9.12.2019 kl. 17.30 – 18.30  

på Afd. Strandgade.  


